
P R O T O K Ó Ł Nr LVII/2018 

z obrad Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Brzesku odbytej w dniu 

30 października 2018 r. roku w Sali Obrad Urzędu Miejskiego  

w Brzesku ul. Głowackiego 51, Brzesko 

Obradom LVII Sesji Rady Miejskiej w Brzesku przewodniczył Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Brzesku Krzysztof Ojczyk. 

W sesji udział wzięło 19 radnych: 

1. BABICZ BOGUSŁAW,  

2. BOROWIECKA BARBARA, 

3. BOGUSZ KRZYSZTOF, 

4. BRZYK FRANCISZEK, 

5. CHMIELARZ-ŻWAWA EWA,  

6. CIUREJ MARCIN, 

7. GAWIAK JERZY, 

8. GÓRA STANISŁAW, 

9. KĄDZIOŁKA MARIA,  

10. KLIMEK LESZEK, 

11. KNAGA EDWARD, 

12. KOLBUSZ GRZEGORZ, 

13. KUCIA MARIA, 

14. LUBOWIECKA ANNA, 

15. OJCZYK KRZYSZTOF, 

16. JAROSŁAW SORYS 

17. SPROSKI KAZIMIERZ, 

18. STĘPAK KRZYSZTOF 

19. WYCZESANY PIOTR. 

Nieobecni: KWAŚNIAK ADAM, SMOŁUCHA ADAM, 

 



Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brzesku Krzysztof Ojczyk otworzył obrady  

LVII Sesji Rady Miejskiej w Brzesku. Przywitał zaproszonych gości. W obradach sesji 

uczestniczyło 19 radnych.  

Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 17.10.2018 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. Zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Krakowie na sfinansowanie zadania inwestycyjnego pn.” 

Termomodernizacja 5 placówek edukacyjnych ( PSP Nr 3 Brzesko, PSP Bucze, 

PSP Nr 1 Jadowniki, PSP Jasień, PSP Szczepanów”; 

2. Zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Krakowie na sfinansowanie zadania pn.  

„Termomodernizacja budynku administracji samorządowej w Brzesku oraz 

placówki edukacyjnej w miejscowości Mokrzyska”. 

3. zmiany uchwały Nr XLVIII/346/2018 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia  

31 stycznia 2018 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko; 

5. Zamknięcie obrad sesji. 

Sekretarz Gminy Stanisław Sułek w imieniu Burmistrza Brzeska zgłosił trzy projekty uchwał do 

porządku obrad: 

Projekt radni otrzymali przed sesją RM w wersji papierowej.  

1) w sprawie zmiany Statutu Rady Seniorów Gminy Brzesko przyjętego uchwalą Nr 

XI/62/2015 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 9 czerwca 2015r. w sprawie utworzenia 

Rady Seniorów Gminy Brzesko oraz nadania jej statutu;  

2) w sprawie zmiany uchwały nr XLV/312/2006 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia  

27 września 2006 r. w sprawie nadania statutów osiedlom miasta Brzeska; 

3) w sprawie zmiany uchwały nr XVI/107/2004 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia  

28 stycznia 2004r. w sprawie nadania statutów osiedlom Gminy Brzesko; 



Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekty wg. następującej kolejności: 

W punkcie 4, jako podpunkt 4 poddaje się projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany 

uchwały nr XLV/312/2006 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 27 września 2006 r. w sprawie 

nadania statutów osiedlom miasta Brzeska; 

Wyniki głosowania: 

Za 19:  Chmielarz-Żwawa Ewa, Ojczyk Krzysztof, Wyczesany Piotr, Bogusz Krzysztof, 

Borowiecka Barbara, Sorys Jarosław, Babicz Bogusław, Ciurej Marcin, Brzyk Franciszek, 

Kolbusz Grzegorz, Sporski Kazimierz, Knaga Edward, Gawiak Jerzy, Stępak Krzysztof, 

Lubowiecka Anna, Kucia Maria, Kądziołka Maria, Góra Stanisław, Klimek Leszek. 

Przeciw: 0,  

Wstrzymujące: 0  

Nieobecni 2:, Kwaśniak Adam , Smołucha Adam.  

W punkcie 4, jako podpunkt 5 poddaje się projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany 

uchwały nr XVI/107/2004 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 28 stycznia 2004r. w sprawie 

nadania statutów osiedlom Gminy Brzesko; 

Wyniki głosowania: 

Za 19:  Chmielarz-Żwawa Ewa, Ojczyk Krzysztof, Wyczesany Piotr, Bogusz Krzysztof, 

Borowiecka Barbara, Sorys Jarosław, Babicz Bogusław, Ciurej Marcin, Brzyk Franciszek, 

Kolbusz Grzegorz, Sproski Kazimierz, Knaga Edward, Gawiak Jerzy, Stępak Krzysztof, 

Lubowiecka Anna, Kucia Maria, Kądziołka Maria, Góra Stanisław, Klimek Leszek. 

Przeciw: 0,  

Wstrzymujące: 0  

Nieobecni 2:, Kwaśniak Adam , Smołucha Adam.  

W punkcie 4, jako podpunkt 6 poddaje się projekt w sprawie zmiany Statutu Rady Seniorów 

Gminy Brzesko przyjętego uchwalą Nr XI/62/2015 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 9 czerwca 

2015r. w sprawie utworzenia Rady Seniorów Gminy Brzesko oraz nadania jej statutu;  

Wyniki głosowania: 

Za 19:  Chmielarz-Żwawa Ewa, Ojczyk Krzysztof, Wyczesany Piotr, Bogusz Krzysztof, 

Borowiecka Barbara, Sorys Jarosław, Babicz Bogusław, Ciurej Marcin, Brzyk Franciszek, 



Kolbusz Grzegorz, Sproski Kazimierz, Knaga Edward, Gawiak Jerzy, Stępak Krzysztof, 

Lubowiecka Anna, Kucia Maria, Kądziołka Maria, Góra Stanisław, Klimek Leszek. 

Przeciw: 0,  

Wstrzymujące: 0  

Nieobecni 2:, Kwaśniak Adam , Smołucha Adam.  

Ad.3 Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 17.10.2018 r. 

Przewodniczący Rady K. Ojczyk, poddał pod głosowanie protokół z obrad sesji RM z dnia 

17 października 2018r.  

Wyniki głosowania: 

Za 17:  Ojczyk Krzysztof, Wyczesany Piotr, Bogusz Krzysztof, Borowiecka Barbara,  

Sorys Jarosław, Babicz Bogusław, Ciurej Marcin, Brzyk Franciszek, Kolbusz Grzegorz,  

Sproski Kazimierz, Knaga Edward, Gawiak Jerzy, Stępak Krzysztof, Lubowiecka Anna, Kucia 

Maria, Góra Stanisław, Klimek Leszek. 

Przeciw: 0,  

Wstrzymujące: Chmielarz-Żwawa Ewa, Kądziołka Maria, 

Nieobecni 2:, Kwaśniak Adam , Smołucha Adam.  

 

Ad.4 Podjęcie uchwał w sprawach. 

1) Zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Krakowie na sfinansowanie zadania inwestycyjnego pn.” 

Termomodernizacja 5 placówek edukacyjnych ( PSP Nr 3 Brzesko, PSP Bucze, PSP Nr 1 

Jadowniki, PSP Jasień, PSP Szczepanów”; 

Skarbnik Gminy Celina Łanocha, przedstawiła uzasadnienie do podjęcia uchwały związku 

z zakwalifikowaniem zadania do dalszej oceny planuje się złożenie wniosku o udzielenie 

pożyczki z WFOŚiGW w Krakowie. Jednym z załączników niezbędnych do zawarcia umowy 

pożyczki jest uchwała organu stanowiącego o zaciągnięciu pożyczki oraz opinia Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w sprawie zaciągnięcia pożyczki. Zgodnie z zasadami finansowania zadań 

ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Krakowie, 



Fundusz nie udziela pomocy finansowej na zadania zrealizowane przed datą podjęcia decyzji 

o ich finansowaniu. Ze względu na fakt, iż w obecnym czasie zostały lub będą wystawiane 

faktury za wykonane roboty termomodernizacyjne jest zasadnym szybkie złożenie wniosku aby 

móc uzyskać decyzję o uzyskaniu pomocy i podpisać umowę pożyczki przed dokonaniem 

płatności za przedmiotowe faktury.  Pożyczki z WFOŚiGW są pożyczkami korzystnymi dla gminy 

z uwagi na oprocentowanie ustalone w odniesieniu do stopy redyskontowej weksli, a także 

brak dodatkowych opłat i prowizji. Ponadto w przypadku pożyczek na termomodernizację 

istnieje możliwość umorzenia.  

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Piotr Wyczesany, a Przewodniczący Rady 

K. Ojczyk poddał pod głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

Za 15: Chmielarz-Żwawa Ewa, Ojczyk Krzysztof, Borowiecka Barbara, Sorys Jarosław, Babicz 

Bogusław, Brzyk Franciszek, Sproski Kazimierz, Knaga Edward, Gawiak Jerzy, Stępak Krzysztof, 

Lubowiecka Anna, Kucia Maria, Kądziołka Maria, Góra Stanisław, Klimek Leszek. 

Przeciw: 0,  

Wstrzymujące:, Wyczesany Piotr, Bogusz Krzysztof, Ciurej Marcin, Kolbusz Grzegorz,  

Nieobecni 2:, Kwaśniak Adam , Smołucha Adam.  

Uchwała Nr LVII (422)2018 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Krakowie-termomodernizacja 5. placówek 

edukacyjnych/stanowi załącznik do protokołu/ 

2) Zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Krakowie na sfinansowanie zadania pn.  

„Termomodernizacja budynku administracji samorządowej w Brzesku oraz placówki 

edukacyjnej w miejscowości Mokrzyska”. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Piotr Wyczesany, a Przewodniczący Rady 

K. Ojczyk poddał pod głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

Za 15: Chmielarz-Żwawa Ewa, Ojczyk Krzysztof, Borowiecka Barbara, Sorys Jarosław, Babicz 

Bogusław, Brzyk Franciszek, Sproski Kazimierz, Knaga Edward, Gawiak Jerzy, Stępak Krzysztof, 

Lubowiecka Anna, Kucia Maria, Kądziołka Maria, Góra Stanisław, Klimek Leszek. 

http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2017/01/Uchwala-Nr-LVII-422.pdf


Przeciw: 0,  

Wstrzymujące 4:, Wyczesany Piotr, Bogusz Krzysztof, Ciurej Marcin, Kolbusz Grzegorz,  

Nieobecni 2:, Kwaśniak Adam , Smołucha Adam.  

 

Uchwała Nr LVII (423)2018 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Krakowie-termomodernizacja placówki 

edukacyjnej w miejscowości Mokrzyska/stanowi załącznik do protokołu/ 

3) zmiany uchwały Nr XLVIII/346/2018 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia  

31 stycznia 2018 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko; 

 

Skarbnik Gminy C. Łanocha omówiła /w projekt uchwały.  

Radna Barbara Borowiecka, zapytała w sprawie Parku Wypoczynku i Rekreacji, chciała 

otrzymać informacje dot. konkretnej kwoty dofinansowania na to zadanie.  

Skarbnik Gminy C. Łanocha, poinformowała, że przy tych zmianach nie ma tematu w tej 

sprawie. Wyjaśniła, że to było przyjmowane na poprzedniej sesji.  

Radna Barbara Borowiecka wyjaśniła, że chciała by otrzymać konkretną kwotę dofinasowania.  

Skarbnik Gminy C. Łanocha- wyjaśniła że kwota przedsięwzięcia 612 843,00 zł. a w 2019 -

552 760,00 zł. kwota ta wynika ze złożonego wniosku. Odnośnie kwoty dofinansowania w tym 

momencie jej nie pamięta, poprosiła po sesji aby radna podeszła to jej przedstawi.  

Radna Maria Kądziołka- zapytała w sprawie prowadzenia jadłodajni, kwota dofinansowania  

w budżecie.  

Skarbnik Gminy C. Łanocha, wyjaśniła radnej na zapytanie.   

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Piotr Wyczesany, a Przewodniczący Rady 

K. Ojczyk poddał pod głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

Za 16: Chmielarz-Żwawa Ewa, Ojczyk Krzysztof, Borowiecka Barbara, Sorys Jarosław,  

Ciurej Marcin, Babicz Bogusław, Brzyk Franciszek, Sproski Kazimierz, Knaga Edward, Gawiak 

Jerzy, Stępak Krzysztof, Lubowiecka Anna, Kucia Maria, Kądziołka Maria, Góra Stanisław, 

Klimek Leszek. 

Przeciw: 0,  

http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2017/01/Uchwala-Nr-LVII-423.pdf


Wstrzymujące3 :, Wyczesany Piotr, Bogusz Krzysztof, Kolbusz Grzegorz,  

Nieobecni 2:, Kwaśniak Adam , Smołucha Adam.  

Uchwała Nr LVII (424)2018 w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/346/2018 Rady Miejskiej  

w Brzesku z dnia 31 stycznia 2018 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Brzesko. /stanowi załącznik do protokołu/ 

4) w sprawie zmiany uchwały nr XLV/312/2006 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia  

27 września 2006 r. w sprawie nadania statutów osiedlom miasta Brzeska; 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Piotr Wyczesany, a Przewodniczący Rady 

K. Ojczyk poddał pod głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

Za 19: Chmielarz-Żwawa Ewa, Ojczyk Krzysztof, Wyczesany Piotr, Borowiecka Barbara, 

Bogusz Krzysztof, Kolbusz Grzegorz, Sorys Jarosław, Ciurej Marcin, Babicz Bogusław, Brzyk 

Franciszek, Sproski Kazimierz, Knaga Edward, Gawiak Jerzy, Stępak Krzysztof, Lubowiecka 

Anna, Kucia Maria, Kądziołka Maria, Góra Stanisław, Klimek Leszek. 

Przeciw: 0,  

Wstrzymujące:,  

Nieobecni 3:, Kwaśniak Adam , Smołucha Adam,  

Uchwała Nr LVII (425)2018 w sprawie zmiany uchwały XLV/312/2006 Rady Miejskiej  

w Brzesku z dnia 27 września 2006 r.  w sprawie nadania statutów osiedlom miasta 

Brzeska/stanowi załącznik do protokołu/ 

5) w sprawie zmiany uchwały nr XVI/107/2004 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia  

28 stycznia 2004r. w sprawie nadania statutów osiedlom Gminy Brzesko; 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Piotr Wyczesany, a Przewodniczący Rady 

K. Ojczyk poddał pod głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

Za 18: Chmielarz-Żwawa Ewa, Ojczyk Krzysztof, Wyczesany Piotr, Borowiecka Barbara, 

Bogusz Krzysztof, Sorys Jarosław, Ciurej Marcin, Babicz Bogusław, Brzyk Franciszek, Sproski 

http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2017/01/Uchwala-Nr-LVII-424.pdf
http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2017/01/425.pdf


Kazimierz, Knaga Edward, Gawiak Jerzy, Stępak Krzysztof, Lubowiecka Anna, Kucia Maria, 

Kądziołka Maria, Góra Stanisław, Klimek Leszek. 

Przeciw: 0,  

Wstrzymujące:,  

Nieobecni 3:, Kwaśniak Adam , Smołucha Adam, Kolbusz Grzegorz 

Uchwała Nr LVII (426)2018 w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/107/2004 Rady Miejskiej  

w Brzesku z dnia 28 stycznia 2004 r. w sprawie nadania statutów osiedlom Gminy Brzesko; 

/stanowi załącznik do protokołu/ 

6) w sprawie zmiany Statutu Seniorów Gminy Brzesko przyjętego uchwałą Nr XI/62/2015 

Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 9 czerwca 2015r. w sprawie utworzenia Rady Seniorów 

Gminy Brzesko oraz nadania jej statutu 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Piotr Wyczesany, a Przewodniczący Rady 

K. Ojczyk poddał pod głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

Za 19: Chmielarz-Żwawa Ewa, Ojczyk Krzysztof, Wyczesany Piotr, Borowiecka Barbara, 

Bogusz Krzysztof, Kolbusz Grzegorz, Sorys Jarosław, Ciurej Marcin, Babicz Bogusław, Brzyk 

Franciszek, Sproski Kazimierz, Knaga Edward, Gawiak Jerzy, Stępak Krzysztof, Lubowiecka 

Anna, Kucia Maria, Kądziołka Maria, Góra Stanisław, Klimek Leszek. 

Przeciw: 0,  

Wstrzymujące:,  

Nieobecni 3:, Kwaśniak Adam , Smołucha Adam,  

Uchwała Nr LVII (427)2018 w sprawie zmiany Statutu Seniorów Gminy Brzesko przyjętego 

uchwałą Nr XI/62/2015 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 9 czerwca 2015r. w sprawie 

utworzenia Rady Seniorów Gminy Brzesko oraz nadania jej statutu  

/stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

 

http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2017/01/426.pdf
http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2017/01/427.pdf


Radny Jarosław Sorys, złożył podziękowania w imieniu Radnych RM, klub Prawo  

i Sprawiedliwość- pragnę podziękować Panie Burmistrzu za 8 lat współpracy. Praca  

w samorządzie nie należy do pracy łatwej zależy niejednokrotnie od okoliczności i od ludzi. Nie 

jest to tak, jakby sądzili niektórzy, że zostawia Pan spaloną ziemię. Ci którzy myślą, że niosą 

kaganiec oświecenia dla naszej gminy, oświetlając ją paleniem zniczy pod sądem pod biurem 

poselskim. Jednocześnie to właśnie Ci obiecują że wbudują nam eldorado a nie potrafili 

dopilnować swojego czasu, gdy były takie możliwości, chociaż by ku temu aby władze sejmiku 

wojewódzkiego wybudowały drogę do terenów inwestycyjnych na Buczu. Pragnę Panu 

serdecznie podziękować za wszystkie inwestycje, które do tej pory udało się zrealizować. 

Dziękuję również za te rozpoczęte, budowę kanalizacji, za wodociągowanie, budowę 

chodników i rozpoczęte inne inwestycje. Mam nadzieje również, że następcy będą 

kontynuować nie zapominając również o sieci szkół i przedszkoli jaką wtedy również mamy. 

Panie Burmistrzów podział środków, czy zarządzanie środkami publicznymi nigdy nie należy do 

spraw łatwych. Nigdy niejednoznacznie z całym zrozumieniem nie podejmowaliśmy tych 

samych decyzji jednak zawsze potrafiliśmy uzyskać jakiś konsensus i dojść do porozumienia  

a to wydaje się w pracy samorządu dla mieszkańców rzecz najważniejsza. Panie Burmistrzu, 

życzę Panu wszystkiego najlepszego, jak również Pana najbliższym. Dziękuję za współpracę.  

Przygotowałem jeszcze jeden bukiet kwiatów znowu dla mężczyzny, kobieta zostanie na końcu 

ale i tak Panie będą pierwszymi. Panie Przewodniczący, nie ukrywam, że będzie mi trudno 

rozstać się z panem i trudno będzie – będę odczuwał brak charyzmatycznego na swój sposób 

Przewodniczącego Rady Miejskiej i niepokornego, lecz karnego, zdyscyplinowanego choć 

niesfornego. Mającego jednak zdecydowanie swoje zdanie, chociaż potrafiącego dostrzec 

argumenty innych. Krzyśku, wydaje mi się, że idziesz wyprostowany wśród tych co na 

kolanach. Dziękuję ci bardzo.  

Szanowni Państwo kadencja się kończy, więc wydaje się mi, że teraz swoje podziękowania 

skieruję do pracowników samorządowych urzędu. Szanowni Państwo, mijająca kadencja to dla 

mnie zaszczyt spotykania się z wami z tak kompetentnymi pracownikami, więc niezmierni mi 

jest przyjemnie podziękować za tą naszą współpracę. Praca w samorządzie do łatwych nie 

należy, stad naprawdę szczere podziękowania za to i oddanie. Wiem i widzę to, że pojmujecie 

pracę w samorządzie jako służbę i rozumiecie to doskonale na czym ta praca niełatwa polega. 

Jednocześnie chciałbym skierować swoje podziękowania takie dodatkowe pań z Biura Rady 

oprócz pracy administracyjnej które panie wykonują, przygotowania na sesji przeprowadzenia 

tych sesji, jeszcze te panie muszą i potrzebują anielskiej cierpliwości za to wszystkim należy 

się wam, chyba wszyscy radni wiedzą o czym mówię, za to Wam się należą wyrazy 



szczególnego uznania i podziękowania. Dziękuję Wam bardzo. Pozwolicie Państwo że te kwiaty 

dla pracowników złoże na ręce naszej Pani Skarbik, strażniczki finansów publicznych. 

Profesjonalnego pracownika i niezwykle oddanego i szacowanego. Pani Celino, wszystkiego 

najlepszego, dziękuję bardzo.  

Burmistrz Brzeska Grzegorz Wawryka, przede wszystkim dziękuje Jarosławowi Sorysowi, 

niespodziewanemu się tych podziękowań., serdecznie Panu dziękuję, współpracowaliśmy przez 

wiele lat. Ja sobie zawsze ceniłem współpracę była ona zawsze konstruktywna, rzeczowa 

mimo, że występowaliśmy w różnych grupach politycznych. Mija bieżąca kadencja, moja 

kadencja po blisko 11 latach również dobiega końca. To co powiedział J.Sorys, bardzo wiele 

udało się realizować. Inwestycji zrealizowanych było mnóstwo.  Gmina się bardzo zmieniła. 

Wszystkim dziękuję za współprace. Życzę dużo sukcesów zdrowia, a przede wszystkim 

powodzenia w życiu osobistym. Burmistrzem się bywa, radnym się bywa a człowiekiem się jest 

całe życie. Pewnie będziemy mieć możliwość spotkać się jeszcze, natomiast tym wszystkim 

którzy będą sprawować funkcję radnych, niedługo będzie nowy Burmistrz życzę aby we 

wzajemnej zgodzie dalej gmina się rozwijała, by można było realizować inwestycje. Szczerze 

wszystkim kibicuje. Ważne jest to, aby dalej gmina się rozwijała.  

Następnie Burmistrz złożył radnym okolicznościowe dyplomy w których podziękował im za 

mijającą kadencje 2014-2018.  

Radny Stanisław Góra, podziękował za jego 20 lat pracy w samorządzie, z którymi miał 

zaszczyt pracować- podziękował za wszelką współprace Przewodniczącemu Rady, radnym, 

paniom z biura obsługi, Panu Burmistrzowi i jego zastępcy, Panu Sekretarzowi, Pani Skarbnik, 

wszystkim naczelnikom i kierownikom urzędu oraz pracownikom urzędu. Jednocześnie 

przeprosił wszystkich za swoje jakiekolwiek uchybienia względem kogokolwiek. Nowo 

wybranym radnym życzył sukcesów. Życzył wszystkim zdrowia i wszelkiej pomyślności.  

Przewodniczący Rady Krzysztof Ojczyk, podziękował Radnemu Jarosławowi Sorysowi- 

spuentowałeś Jarku w paru zdaniach w zasadzie to jak pewnie jest. Lepiej bym tego nie 

wymyślił. Ja się generalnie nigdzie nie wybieram, ani pewnie Pan Burmistrz. Ci, którzy nie będą 

pracować dalej w radzie miejskiej, w radzie jest trochę jak z pasażerem w pociągu. Kupuje się 

bilet na 4 lata, teraz na 5 lat i jedzie się tym pociągiem w którymś momencie pociąg dojeżdża 

do mety na stację i radny wysiada. Może czekać na kolejny pociąg, bądź przesiąść się do 

innego pociągu. Zycie przynosi różne rozwiązania, czasem niespodziewane. Wszyscy 

zamierzamy dalej się w czymś realizować. Również ze swej strony dziękuję za współpracę, 



wieloletnią z wieloma osobami z różnej perspektywy. Życzę wszystkim pomyślności w pracach 

zawodowych, społecznej jak i rodzinnej.    

Ad.5 Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brzesku K. Ojczyk podziękował wszystkim 

zebranym za udział w LVII Sesji RM w Brzesku.  

Posiedzenie trwało od 10:00-11:00 
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